

No. 17949. CONVENTION RELATING TO THE DISTRIBUTION OF PROGRAMME-CARRYING SIGNALS TRANSMITTED BY SATELLITE. DONE AT BRUSSELS ON 21 MAY 1974<sup>1</sup>

---

ACCESSION

*Instrument deposited on:*

25 June 1985

PANAMA

(With effect from 25 September 1985.)

*Registered ex officio on 25 June 1985.*

---

N° 17949. CONVENTION CONCERNANT LA DISTRIBUTION DE SIGNAUX PORTEURS DE PROGRAMMES TRANSMIS PAR SATELLITE. FAITE À BRUXELLES LE 21 MAI 1974<sup>1</sup>

---

ADHÉSION

*Instrument déposé le :*

25 juin 1985

PANAMA

(Avec effet au 25 septembre 1985.)

*Enregistré d'office le 25 juin 1985.*

---

No. 18749. WORLD HEALTH ORGANIZATION REGULATIONS REGARDING NOMENCLATURE (INCLUDING THE COMPILATION AND PUBLICATION OF STATISTICS) WITH RESPECT TO DISEASES AND CAUSES OF DEATH. ADOPTED BY THE TWENTIETH WORLD HEALTH ASSEMBLY, AT GENEVA, ON 22 MAY 1967<sup>2</sup>

---

APPLICATION of the above-mentioned Regulations

The Regulations came into force on the date indicated in respect of the following State which had notified neither rejection nor reservation within the period of six months from the date (17 December 1984) on which it was notified by the Director-General of the adoption of the above-mentioned Regulations:

17 June 1985

SAINT CHRISTOPHER AND NEVIS

*Certified statement was registered by the World Health Organization on 27 June 1985.*

---

N° 18749. RÈGLEMENT DE L'ORGANISATION MONDIALE DE LA SANTÉ RELATIF À LA NOMENCLATURE (Y COMPRIS L'ÉTABLISSEMENT ET LA PUBLICATION DE STATISTIQUES) CONCERNANT LES MALADIES ET CAUSES DE DÉCÈS. ADOPTÉ PAR LA VINGTIÈME ASSEMBLÉE MONDIALE DE LA SANTÉ, À GENÈVE, LE 22 MAI 1967<sup>2</sup>

---

APPLICATION du Règlement susmentionné

Le Règlement est entré en vigueur à la date indiquée à l'égard de l'Etat suivant, lequel n'avait fait connaître ni refus ni réserve dans le délai de six mois à compter de la date (17 décembre 1984) à laquelle le Directeur général lui avait notifié l'adoption du Règlement susmentionné :

17 juin 1985

SAINT-CHRISTOPHE-ET-NEVIS

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation mondiale de la santé le 27 juin 1985.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1144, p. 3, and annex A in volumes 1223, 1276, 1308, 1386 and 1397.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 1172, p. 345, and annex A in volumes 1196, 1211, 1237, 1284, 1292, 1334, 1342, 1372, 1387 and 1392.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1144, p. 3, et annexe A des volumes 1223, 1276, 1308, 1386 et 1397.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 1172, p. 345, et annexe A des volumes 1196, 1211, 1237, 1284, 1292, 1334, 1342, 1372, 1387 et 1392.